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Fra: TMFKP BD Rådhuspost  
Sendt: 5. februar 2021 14:03 
Til: Jakob Næsager (Borgerrepræsentationen)  
Emne: 2021‐0027101 svar på politikerspørgsmål fra Jakob Næsager (C) om Københavnerbænken af 1880  
 
Kære Jakob Næsager.  
 
Tak for din henvendelse af den 27. januar 2021 til teknik‐ og miljøborgmester Ninna Hedeager Olsen angående 
udbud af bænke. Borgmesteren har bedt mig om at svare, fordi din henvendelse hører under mit ansvarsområde i 
forvaltningen. 
 
Forvaltningen har udbudt en rammeaftale for københavnerbænke, da aftalen skal genudbydes hvert 2. år. Aftalen 
dækker indkøb og renovering af de eksisterende bænke. En kommende rammeaftale vil dermed løbe frem til 2023.  
 
I forvaltningens svar til dig den 18. september 2020 skrev vi, at vi ikke forventede at kunne sige noget om 
Frederiksberg Kommunes samlede driftsmæssige erfaringer med opsætning af de oprindelige bænke før tidligst i 
foråret 2021. Forvaltningen afventer fortsat Frederiksbergs erfaringer i forhold til den originale Københavnerbænk 
fra 1880. Forvaltningen kender således endnu ikke de reelle driftserfaringer fra Frederiksbergs projekt. 
Forvaltningen ved derfor på nuværende tidspunkt ikke hvilke tiltag, der i den sammenhæng kunne være aktuelle at 
indarbejde i et udbud, hvis det på sigt ønskes at udbrede den oprindelige bænk. 
 
Der er ikke noget til hindring for at gennemføre en udbudsrunde på en rammeaftale til indkøb af den oprindelige 
bænk, hvis det på sigt bliver besluttet at udbrede den oprindelige bænk og dens design.  
 
Endnu en gang tak for din henvendelse. 
 
Med venlig hilsen  

Nikolaj Hvingtoft Hansen 
Vicedirektør 
_______________________________ 
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